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Protokół Nr  8 /2011 
 

z posiedzenia 
  Komisji  Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu  

Rady Miasta Ostrowca Św.  
w dniu 28 czerwca 2011 r. godz. 14.00 – 14.30 

 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji – mgr Maciej Kuszewski 

1. Lista obecności – w załączeniu. 
2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 

 
I.  Opiniowanie projektów uchwał na sesję Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego  

w dniu 30 czerwca 2011 r. w sprawie: 
 
1) wyznaczenia terminu wyborów do Młodzieżowej Rady Miasta Ostrowca 
Świętokrzyskiego: 

 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały  
w sprawie wyznaczenie terminu wyborów do Młodzieżowej Rady Miasta Ostrowca 
Świętokrzyskiego. ( w załączeniu do protokołu) 
 
2) ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola prowadzone 

przez Gminę Ostrowiec Świętokrzyski: 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały  
w sprawie ustalenia wysokości opłat za świadczenia udzielane przez przedszkola prowadzone 
przez Gminę Ostrowiec Świętokrzyski. ( w załączeniu do protokołu) 
 
3) zm. uchwałę w sprawie regulaminu wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Ostrowiec Świętokrzyski: 
 

Prezydent J. Wilczyński wyjaśnił, że chodzi tu o rozszerzenie dodatku funkcyjnego  
za wychowawstwo. Radny W. Lesiak zauważył, że w uchwale największe „widełki” 
otrzymuje kadra kierownicza. Prezydent J. Wilczyński odpowiedział, że nie oznacza to, że 
wszyscy dyrektorzy będą mieli aż 60% dodatku. Zaproponowane zmiany były konsultowane 
ze związkami. W tym momencie 4 – 10%  za wychowawstwo to maksymalna kwota, na jaką 
stać gminę. Kwota dodatku zależna będzie od pracy nauczyciela, który za dobrą pracę będzie 
w ten sposób nagradzany. 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały  
zm. uchwałę w sprawie regulaminu wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych  
w szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Ostrowiec Świętokrzyski. ( w załączeniu 
do protokołu) 
 
4) udziału Gminy Ostrowiec Świętokrzyski w realizacji projektu pn. „Centrum Tradyc ji 

Hutnictwa – Cywilizacja Żelaza nad Kamienną”: 
 

Prezydent J. Wilczyński wyjaśnił, że zmiana wynika z faktu, że po wykonaniu kosztorysu 
Centrum, okazało się, że zaplanowana wcześniej kwota w wysokości 3 mln zł jest 
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niewystarczająca. Kosztorys został przeanalizowany, w wyniku czego i tak udało się go 
uszczuplić, jednak kwota 3 mln zł jest wciąż nie wystarczająca. Prezydent poinformował,  
że w chwili obecnej gmina ma zagwarantowane dofinansowanie na poziomie 1,5 mln zł. 
Kwota ta być może zostanie powiększona o dotacje unijne. Prezydent J. Wilczyński 
stwierdził, że nie można już bardziej uszczuplić budżetu Centrum, gdyż również dzięki 
multimediom może ono być wizytówką naszego miasta. Prezydent poinformował, że 
wydłużony zostaje również czas realizacji przedsięwzięcia. Z uwagi na fakt, że w 2013 roku 
zakończą się inwestycje takie jak: Rewitalizacja, Zagłoby – IV etap, ul. Denkowska,  budżet 
gminy nie będzie już tak obciążony jak obecnie i możliwe będzie ukończenie realizacji 
przedsięwzięcia. 
Radny D. Kaszuba, zwrócił uwagę na to, że w §3 użyte jest wyrażenie: „w przypadku 
otrzymania dofinansowania”. Prezydent J. Wilczyński wyjaśnił, że wynika to z faktu,  
że uchwała ma charakter intencyjny. 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały  
w sprawie udziału Gminy Ostrowiec Świętokrzyski w realizacji projektu pn. „Centrum 
Tradycji Hutnictwa – Cywilizacja Żelaza nad Kamienną”. ( w załączeniu do protokołu) 
 
5) zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2010 rok przedstawionego przez Miejską 

Bibliotekę Publiczną: 
 

Prezydent J. Wilczyński wyjaśnił, że projekt ten jest pierwszym z pakietu trzech uchwał 
dotyczących gminnych jednostek kultury. Zatwierdzenie przedmiotowych sprawozdań jest 
obligatoryjne. W jednostkach przeprowadzany jest również audyt wewnętrzny. 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały  
w sprawie udziału zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2010 rok przedstawionego 
przez Miejską Bibliotekę Publiczną. ( w załączeniu do protokołu) 
 
6) zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2010 rok przedstawionego przez Biuro 

Wystaw Artystycznych: 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały  
w sprawie udziału zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2010 rok przedstawionego 
przez Biuro Wystaw Artystycznych. ( w załączeniu do protokołu) 
 
7) zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2010 rok przedstawionego przez 

Miejskie Centrum Kultury: 
 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały  
w sprawie udziału zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2010 rok przedstawionego 
przez Miejskie Centrum Kultury. ( w załączeniu do protokołu). 
 
8) zm. uchwałę w sprawie określenia jednostek budżetowych, źródeł dochodów 

gromadzonych na wydzielonym rachunku i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu 
sporządzania planów finansowych dla wydzielonych rachunków dochodów: 

 
Członkowie Komisji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały  
zm. uchwałę w sprawie określenia jednostek budżetowych, źródeł dochodów gromadzonych 
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na wydzielonym rachunku i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planów 
finansowych dla wydzielonych rachunków dochodów. ( w załączeniu do protokołu). 
 
II.  Sprawy wynikające z planu pracy Komisji na 2011 rok: 
 
1) informacja dotycząca realizacji przedsięwzięcia pn. „Ostrowiecki Browar Kultury”: 
 

Prezydent J. Wilczyński poinformował, że w dniu 27.06.2011 r. został podpisany ostatni 
akt notarialny i tym samym całość nieruchomości jest własnością gminy. 
 
Informację przyjęto bez uwag. (informacja w załączeniu do protokołu) 
 
2) informacja dotycząca wypoczynku dla dzieci i młodzieży w okresie wakacji  

w 2011 roku na terenie Gminy Ostrowiec Świętokrzyski: 
 
Informację przyjęto bez uwag. (informacja w załączeniu do protokołu) 
 
 
III.  Sprawy różne: 
 
nie zgłoszono 
 
 
Na tym posiedzenie zakończono 

 
 
Odrębne głosy do protokółu: nie zgłoszono. 
Termin następnego posiedzenia: nie ustalono. 
 
Protokołowała:                                    Przewodniczył: 
 
mgr Anna Krakowiak           Przewodniczący Komisji 
            mgr Maciej Kuszewski 


